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De Voorzitter van de commissie, de heer Dirk Otte heet de commissieleden 

met enige vertraging welkom voor deze bijkomende vergadering.  Hij 

verontschuldigt zich voor die vertraging erop wijzende dat de fractievoorzitters 

en de fractieleden van meerderheid en oppositie hebben geprobeerd om 

vooralsnog tot een consensustekst te komen cf. sub 2. van de agenda.  Hij 

wijst erop dat dit dankzij de constructieve inzet van iedereen grotendeels gelukt 

is, zij het dat de Groen-fractie nog enig voorbehoud heeft.  Daarop zal straks 

worden ingegaan.  Hij gaat over tot de behandeling van de agenda, zoals 

aangekondigd. 

 

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 27 september 2016 
 
Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 
 

2. Subcommissie Ruimtelijke planning en vergunningen: oprichting met 
goedkeuring van het Bureau, bepalen van de opdracht, samenstelling en 
werkwijze cf. artikel 25, 1ste lid van het Huishoudelijk Reglement van de 
Provincieraad 
 
De consensustekst wordt ter beschikking van de aanwezigen gesteld. 
 
Fractievoorzitter Maes (Open Vld) merkt op dat de rondgedeelde 
consensustekst als amendement mag worden beschouwd, een 
amendement dat het initiële voorstel volledig vervangt.  Hij bedankt op 
zijn beurt de fractievoorzitters en hun fractieleden, meerderheid en 
oppositie, voor hun constructieve inzet en samenwerking bij het tot stand 
komen van het voorliggende oprichtingsbesluit van de Subcommissie 
RO. 
 
Fractievoorzitter Lemaitre (N-VA) herinnert aan de lange weg die is 
afgelegd geworden sedert het begin van de zomer en aan het vele werk 
dat geleverd werd door iedere betrokkene.  Hij merkt op dat de tekst die 
nu voorligt weliswaar niet volledig strookt met wat hij had gewild, maar 
dat hij in ieder geval verdedigbaar, werkbaar is.  Hij benadrukt dat het de 
bedoeling is van de N-VA-fractie om zowel constructief als kritisch in 
deze subcommissie te werken en er een succes van te maken.  Hij stelt 
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ervan overtuigd te zijn dat de toekomstige voorzitter van de 
subcommissie, Baudewijn Diependaele, zijn taak nauwgezet zal ter harte 
nemen en dat hij samen met de voorzitter van de 1ste commissie, 
toekomstig ondervoorzitter van de subcommissie, Dirk Otte erover zal 
waken dat de rechten van alle fracties worden gewaarborgd.  De N-VA 
zal deze tekst dan ook goedkeuren.  
 
Provincieraadslid De Bal (Groen) stelt namens Groen vast dat de tekst 
ondertussen sterk geëvolueerd is en vindt dat een goede zaak, maar 
mist 2 belangrijke elementen.  Enerzijds ontbreekt nog steeds de link 
naar de deontologie – wordt niet expliciet uitgesloten, maar ook niet 
expliciet vermeld; anderzijds is zij weliswaar tevreden dat deskundigen 
kunnen worden uitgenodigd, maar heeft zij vragen bij de manier waarop 
dit kan worden bepaald.  Zij concludeert dat Groen zich derhalve zal 
onthouden en over o.m. die 2 elementen zal waken tijdens de werking 
van deze subcommissie. 
 
Commissievoorzitter Otte verzekert een transparante werking die alle 
bezorgdheden overbodig zal maken. 
 
Fractievoorzitter Maes (Open Vld) betreurt de houding van Groen 
aangezien er een maximale kans wordt geboden om door constructief 
overleg zoals nu tot een voor iedereen aanvaardbare oplossing te 
komen, hetgeen ook het geval zal zijn tijdens de subcommissiewerking 
inzake vraagstelling, deskundigen… 
 
Fractievoorzitter Lemaitre (N-VA) merkt op dat er versies zijn waarin het 
deontologische aspect nadrukkelijk wordt vermeld, in de consensustekst 
staat noch dat het kan, noch dat het niet kan; het zal gaandeweg en in de 
praktijk blijken.  Hij stelt dat hij het ook liever anders had gezien, maar 
gaat ervan uit dat hierover zal gewaakt worden door de voorzitter en 
ondervoorzitter samen.  Hij benadrukt het belang van nu aan de slag te 
kunnen gaan, erkent de bezorgdheid, maar wil er met de andere fracties 
samen werk van maken. 
 
Fractievoorzitter Willems (CD&V) stelt dat CD&V de voorliggende tekst 
zal goedkeuren.  Zij wijst op de lange weg die is afgelegd geworden, de 
bijna sluitende omschrijving van de opdracht, het feit dat zowel 
mondeling als schriftelijk vragen kunnen worden gesteld, dat 
deskundigen kunnen worden uitgenodigd, zowel interne als externe en 
herinnert aan het haalbaarheidsaspect binnen de tijdsduur.  Zij betreurt 
eveneens dat er geen globale consensus is, maar meent dat in deze een 
heel goed voorstel voorligt. 
 
Fractievoorzitter Herman (Vlaams Belang), die het ook liever iets anders 
had gezien, erkent namens Vlaams Belang dat de voorliggende tekst de 
meest haalbare en werkbare is en dat zijn fractie constructief, maar 
kritisch zal meewerken. 
 
Provincieraadslid Buysse (sp.a) verheugt zich namens sp.a over het feit 
dat in deze er geen beslissing meerderheid versus oppositie moet 
genomen worden, dat na een lang proces uiteindelijk consensus is 
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bereikt en wijst erop dat bij een consensus niemand 100% tevreden 
is/kan zijn, dat het altijd een kwestie van nemen en geven is.  Een 
constructieve en kritische samenwerking moet de basis zijn om deze 
subcommissie tot een goed einde te brengen. 
 
De Voorzitter van de 1ste commissie, de heer Dirk Otte legt de 
consensustekst ter stemming.  Provincieraadsleden Riet Gillis en Inge 
De Bal onthouden zich, de overige stemgerechtigde leden stemmen “ja”. 
 
De consensustekst is derhalve aanvaard. 
 

3. Varia – geen. 

 

 

De Voorzitter sluit de vergadering. 

 

Gent, 6 oktober 2016

Martine Haegens    Dirk Otte 

de wnd. ambtenaar-verslaggever  de voorzitter 


